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Na području grada Varaždinskih Toplica u tijeku je još jedan veliki infrastrukturni projekt – 

uređenje vodotoka rijeke Bednje. Primarni je cilj urediti obale rijeke kako više ne bi dolazilo

do poplava, no ne treba zanemariti ni mogućnost ponude novih turističkih sadržaja, 

odnosno zaštitu prirode uz vodotok rijeke.

Područje uz rijeku Bednju u Grešćevini dugi niz godina nije bilo održavano, ali se i to, 

zahvaljujući ulaganju Hrvatskih voda, sada mijenja. Uređena je, naime, jedna obala rijeke, 

u što je uloženo oko 560 tisuća kuna, a radilište su u ponedjeljak obišli gradonačelnica 

Varaždinskih Toplica Dragica Ratković, direktor Vodnogospodarskog odjela za Muru i 

gornju Dravu Hrvatskih voda Danijel Bunić, saborski zastupnik Anđelko Stričak i 

predsjednica Mjesnog odbora Grešćevina i Udruge Biserna dolina Biserka Vudrag.



- To je u programu Hrvatskih voda, naravno uz dobru suradnju s Gradom Varaždinskim 

Toplicama, a mi dobro surađujemo i s Mjesnim odborom Grešćevina – Retkovec 

Svibovečki i Udrugom Biserna dolina koji su nam pomoć „na terenu“ - rekla je toplička 

gradonačelnica Dragica Ratković.

Otkrila je kako u Gradu imaju saznanja da se ispod naselja Retkovec nalazi izvor termalne

vode. 

- Neke radnje smo već poduzeli i bit će to nastavak dobre ideje predsjednice Mjesnog 

odbora Biserke Vudrag da imamo šetnicu uz rijeku Bednju. Mi smo u Varaždinskim 

Toplicama sve podredili turizmu, a želimo, između ostalog, ponuditi turistima i čistu, 

netaknutu prirodu. U dolini smo rijeke Bednje i moramo ju čuvati te pokazati turistima i 

zaljubljenicima u prirodu ljepotu koju imamo – kazala je Ratković.

Što je točno obuhvaćeno radovima u Grešćevini objasnio je Danijel Bunić:

- Mi smo sada prema ovom tehničkom rješenju uredili jednu obalu, osigurali smo protočni 

profil dužine 1.200 metara, a ima tu još oko 500 metara manjih pritoka. Prije dvije godine 

smo ovdje uredili također jednu dionicu, tako da nam za sljedeću godinu ostaje  još 1.700 

metara i tada će na ovoj poziciji sve biti primjereno uređeno.

Anđelko Stričak je podsjetio kako često ističe da je područje Varaždinske županije veliko 

gradilište i to ne bez razloga.

- Upravo ovo gradilište još je jedan dokaz toj tezi. Na području grada Varaždinskih Toplica 

u ovom mandatu je započeto ili se odrađuje projekata vrijednosti približno 500 milijuna 

kuna, odnosno nikad toliko u povijesti grada. To su sve investicije koje su bitne ne samo za

žitelje grada Varaždinskih Toplica, već i daleko šire. Radi se o investicijama u zdravstvu, u 

komunalnoj infrastrukturu, a u ovom konkretnom slučaju možemo govoriti i o ulaganju u 

zaštitu okoliša, ali povezano s turističkom ponudom – kazao je Stričak dodavši da će ovaj 

projekt svakako oplemeniti sadržaje koje Varaždinske Toplice nude.

- Poboljšat će kvalitetu života ljudi koji ovdje žive, a osim što se vodi briga o okolišu i 

prirodi, potvrđuje se teza da se ovdje doista puno radi – zaključio je Stričak.

Vodotok rijeke Bednje uređuje se kako više ne bi dolazilo do poplava, ali uređen je i nasip i

već se naziru i konture šetnice. Na tom su mjestu otkriveni i novi izvori termalne vode, 

stoga postoji ideja da se sve to zajedno zaokruži u cjelinu, kao novi turistički proizvod 

ovoga kraja, istaknula je Biserka Vudrag.



- Udruga Biserna dolina i Mjesni odbor Grešćevina, u suradnji s Gradom Varaždinskim 

Toplicama i Hrvatskim vodama, već dugi niz godina rade na projektima i programima 

kojima bi se obogatila turistička ponuda ovoga kraja. Već je ranije bilo riječi o šetnici 

Varaždinske Toplice - Ludbreg uz obale rijeke Bednje i bila bi to konjička, biciklistička i 

hodočasnička ruta. Sve bi se to spojilo u priču u vidu robinzonskog turizma – kazala je 

Vudrag i dodala:

- Želimo zaštiti našu najdužu rijeku Bednju od zapuštenosti i urediti pristupne putove i zbog

poljoprivrednih zemljišta. Nadamo se da će i ljudi, kada sve to bude lijepo uređeno, svoja 

zapuštena zemljišta također urediti. Ovdje ima jako puno životinjskog svijeta, tu je prava 

netaknuta priroda i sad samo treba osmisliti sadržaje i  odmorišta.

Vudrag je istaknula i da je ludbreški gradonačelnik Dubravko Bilić suglasan da se 

Varaždinske Toplice i Ludbreg spoje uz Bednju, da svatko napravi svoju stranu te da to 

bude lijepa, zanimljiva i atraktivna ruta koja će na najljepši način postati poveznicom dvaju 

gradova.












